
Neuškodí určitě připomenout     trochu z historie kariéry naší     ministryně     války Černochové za ODS  

Jak se rychle stát  brigádním  generálem Policie České republiky

 

Současná válečnice a bývalá poslankyně PS ČR Jana Černochová, ODS, se před pár lety rozhodla povýšit 
náchodského poskoka policistu Martina Červíčka a hlavně svého stálého spolu-souložníka (již delší dobu), 
do výšin policejních ředitelů !!! 
Rozhodla se proto osobně projednat jeho povýšení přímluvou s vlivným Ivanem Langrem, ODS, tehdejším 
ministrem vnitra. 
Vyhlédli si post ředitele Dopravní policie ČR, který v té době byl však obsazený totálním hlupákem plk.Mgr. 
Petrem Lessym.
Vypsalo se proto urychleně výběrové řízení, které mělo úmyslně tak tvrdá kritéria, že se na něj přihlásilo jenom 
pár policistů a ti všichni to nakonec vzdali ze dvou důvodů. Jednak bylo ministrem vnitra Ivanem Langerwm 
proklamováno, že pět základních požadavků je zcela zásadních a nelze z nich nikomu něco slevit (ty stejně 
nikdo nesplňoval) a jednak bylo mezi policisty i v poslanecké sněmovně známo, že Martin Červíček žije již 
několik let s poslankyní, trvale angažovanou v policejní problematice za ODS, poslankyni Janou 
Černochovou, tudíž je již předem rozhodnuto.
Zůstal tedy znenadání jediný a sám jediný uchazeč - sameček Martin Červíček, který z pěti nutných 
podmínek nesplňoval tři. Přesto má dopředu generálsky našlápnuto.
Je to dobře promyšlený tah !!!
Protože byl tedy ve výběru najednou sám, rozhodl Ivan Langer, že se teda nedá nic dělat a dvě podmínky mu 
rovnou dopředu odpustil přes skutečnost, že nastávající brigádní generál: 1) neměl vysokou školu
                                                                                                                      2) neuměl anglicky
Třetí podmínka vycházela ze zákona o policii a tam si poradili jinak tzv. Mega - fintou. Do pozice ředitele 
policejní složky může být povýšen pouze policista, který do té doby zastával pozici, která je maximálně pouze 
o dva stupně služebního zařazení níže, než je obsazovaná pozice !
Martin Červíček byl níže o pět pozic !!!
Nastalo tedy rychlo-povyšování stylem hodným za Stalina po likvidaci generálů. Jeden den ráno povýšení o 
jeden  stupeň, odpoledne o druhý, další ráno o třetí a v poledne o čtvrtý, další ráno o pátý a odpoledne již 
uchazeč splňuje zákonný požadavek a tedy za  pouhé tři dny máme nového ředitele ! A brigádního generála !
Za pouhé tři dny dohnal vzdělání a hodnosti, tedy rychleji jaké bylo studium tehdejších funkcionářů na 
Právnické fakultě v Plzni !
Cesta Martina Červíčka s Janou Černochovou pak již rychle pokračovala až na nejvyšší funkci největšího 
policejního funkcionáře. Vše za tichého mlčení novinářů.
Post ředitele pražské policie a poté již pozice policejního prezidenta, kterou ale nakonec dělal ve dvou s gen. 
Mgr. Petrem Lessym.
Dva generálové na jedné pozici, celosvětová vzácnost - vlastně český unikát !!!
Naše zkorumpovaná média o vztazích Červíčka a Černochové tradičně mlčela, oni samozřejmě také, ačkoli 
se Černochová v parlamentu i v médiích okatě rvala a hlavně tradičně zvýšeným hlasem řvala za Červíčka-
souložníčka jako lev !!!
Jediný Blesk se odvážil otevřeně zmínit o této dvojici a zeptat se Černochové, proč tuto informaci zatajili - 
dostali za takový dotaz po čuni. Odpověď k novinářům byla navíc z její strany velmi arogantní a hloupá. 
Více se o tom nemluvilo, lépe řečeno nesmělo mluvit. 



Takový je příběh náchodského kariéristy skokana brigádního generála Martina Červíčka za ODS a 
"nenápadné" Jany Černochové za ODS, teda to musel být nad-samec !!!

PS: Černochová umí anglický ??? Neumí !
Ale je současná ministryně obrany a Červíček s generálským důchodem dostává navíc zázračně jako 
odstupné, dobře placenou práci jako hejtman Královéhradeckého kraje !
Ale pozor ! Martin Červíček se po svém jmenování a uvedení do funkce urychleně s Janou 
Černochovou rozchází. Na dotaz redakce Blesku jaké byly důvody jejího urychleného rozchodu 
s Červíčkem odpověděla, citujeme:
"sbalila jsem mu pouze jeden jeho kufr, co si ke mě přivezl a vyhodila jsem ho i s kufrem z mého bytu. 
Prokazatelně jsem zjistila, že udržuje nejméně už půl roku intimní styk s moji kamarádkou, která je o 20
let mladší. Pan Červíček tento vztah nepopřel."

Zajímavost k zamyšlení i sdílení, kolik je takových, kteří se natlačili do politiky
a slouží za pěkné peníze pětikoalici !!! Tedy dnešní hrůzovlády, která nás 
dozajista přivede ke státnímu krachu. A závěrem je potřeba říct, že současná 
politická reprezentace je jen obrazem svých většinových voličů. Jen takzvaná 
demokracie spolehlivě zajistí aby se do vedoucích pozic dostali ti největší 
hlupáci a psychopati.


